
 
 

Zápis 
             z 2. řádného zasedání Akademického senátu FSI VUT 

v Brně dne 14. 12. 2017 
 
 
 

Místo konání:  zasedací místnost děkana FSI VUT v Brně 
Čas konání:  14:00 – 15:30 
Přítomni:  dle prezenční listiny (celkem   31 členů AS FSI VUT od bodu 5 30 členů) 
Omluveni:  R. Popela, Zapletal, List, Kosová 
Neomluveni:  Prášek 
Hosté:  děkan doc. Katolický, proděkani prof. Křupka, doc. Hlinka, doc. Fuis, Ing.           

Bednář, tajemník fakulty Ing. Tesař, Ing. Bradáč 
Zasedání řídil:  prof.   Štětina 

 
 

Program: 
1. Představení přizvaných účastníků jednání 
2. Volba skrutátorů 
3. Schválení programu zasedání, kontrola zápisu z 1. řádného zasedání, plnění          

usnesení 
4. Volba kandidáta na jmenování děkanem 

a. Informace volební komise 
b. Představení uchazeče včetně dotazů na uchazeče 
c. Pokyny k provedení volby 
d. Tajná volba kandidáta na jmenování děkanem 
e. Sčítání hlasů a zpracování protokolu o volbě 

5. Ustanovení zástupců AS v poradních orgánech děkana (Kolegium děkana, Rada         
pro informační systém, Disciplinární komise) 

6. Projednání Směrnice děkana pro přijímací řízení v doktorských studijních         
programech na FSI VUT v Brně pro akademický rok 2018/2019 - závěrečné            
usnesení 

7. Projednání Výroční zprávy o činnos� Fakulty strojního inženýrství VUT v Brně za            
rok 2016 - závěrečné usnesení 

8. Informace vedení fakulty, informace z grémií 
9. Zástupce v komisi pro výběrové řízení na Ústavu matema�ky 
10. Stanovení termínu a předběžného programu příš�ho zasedání AS FSI (návrh 8. 2.            

2018) 
11. Různé 

 
Zasedání zahájil a řídil předseda senátu prof. Ště�na.  
 
ad 1) Představení přizvaných účastníků jednání 
 
Prof. Ště�na přivítal děkana fakulty doc. Katolického, proděkany prof. Křupku, doc. Hlinku,            
Ing. Bednáře a doc. Fuise, tajemníka Ing. Tesaře. 
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ad 2) Volba skrutátorů 
 
Návrh: Ing. Hurník, Ing. Konečná 
Hlasování: pro: 31 pro�: 0 zdržel se: 0 
 
 
ad 3) Schválení programu zasedání, kontrola zápisu z 1. řádného zasedání, plnění            

usnesení 
 

Program zasedání: beze změn. 
Hlasování: pro: 31 pro�: 0 zdržel se: 0 
 
Kontrola zápisu: bez připomínek. 
Hlasování: pro: 28 pro�: 0 zdržel se: 3 
 
Plnění usnesení: dokumenty, předložené na prvním zasedání, byly projednány         
v příslušných komisích. 
 
 

ad 4)  Volba kandidáta na jmenování děkanem 
 

Volbu řídí předseda volební komise.  
a) Mgr. Vašík uvedl, že jediný kandidát na jmenování děkanem, stávající děkan doc.             
Katolický, splnil všechny potřebné náležitos�. Volba se řídí čl. 15 VŘ AS FSI. 
b) Pan děkan prezentoval svoji vizi na předvolebním shromáždění, nyní vyzval senátory ke             
kladení dotazů. 
Na dotaz prof. Ště�ny, jak hodlá využít potenciál senátorů, pan děkan odpověděl, že             
očekává diskuzi a pomoc při řešení problémů, které FSI v nadcházejícím období čekají            
(akreditace, hodnocení VaV, obnova areálu atd.), také chce dále rozvíjet spolupráci se            
studentskou komorou. 
RNDr. Popela se otázal na nejbližší inves�ční akce. Pan děkan odpověděl, že            
v nadcházejícím roce čeká FSI revitalizace budovy A5, co se týče reprodukce majetku, bude             
příš� rok probíhat projektová činnost. Financování obou projektů bude centrální, za�žení           
ústavů by mělo být nulové. 
c) Mgr. Vašík seznámil senátory s průběhem volby a informoval o způsobu úpravy            
volebních lístků. 
d) Senátoři jednotlivě obdrželi volební lístek a provedli vlastní volbu. 
e) Oprávněných voličů, členů AS FSI: 36 
     Přítomných voličů, členů AS FSI: 31  
     Vydáno volebních lístků: 31 
     Odevzdáno volebních lístků: 31 
     Platných volebních lístků: 24 
     Počet hlasů pro doc. Katolického: 24 
 
Kandidátem na děkana FSI VUT v Brně na funkční období 2018 - 2022 byl zvolen doc. Ing. 
Jaroslav Katolický, Ph.D. 
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ad 5)  Ustanovení zástupců AS v poradních orgánech děkana  

 
Usnesení : AS FSI navrhuje děkanovi FSI, aby v poradních orgánech děkana působili �to            
zástupci AS FSI: 

Kolegium děkana 
Josef Ště�na 
Tereza Konečná 

Disciplinární komise:  
BS:    Samuel Leško 
NMS: Petra Kosová 
DSP:  Tereza Konečná 

Rada pro informační systém : 
Juraj Hliník  

 
Hlasování: pro: 30 pro�: 0 zdržel se: 0 
 
Předsednictvo AS žádá vedení fakulty, aby apelovalo na ředitele ústavů a studijní oddělení,             
aby umožnili účast senátorů FSI na jednání senátu a v pracovních komisích �m, že jim               
umožní úpravu rozvrhů tak, aby čtvrtek od 14 hodin měli volno jak pro senát, tak pro                
jednání komisí. 
 
 

ad 6)  Projednání Směrnice děkana pro přijímací řízení v doktorských studijních           
programech na FSI VUT v Brně pro akademický rok 2018/2019 - závěrečné            
usnesení 

 

Prof. Křupka obdržel několik připomínek formálního charakteru, které byly do směrnice           
zapracovány. Komise pro vědu a výzkum doporučila ještě upozornit studenty na výhodnost            
prvního termínu zápisu (z hlediska zdravotního pojištění). Pan proděkan se rozhodl tuto            
informaci do směrnice nedávat, studen� budou o této skutečnos� informováni          
v rozhodnu� o přije� ke studiu. 
Stanovisko studijní komise: komise směrnici projednala a své připomínky proděkanovi          
zaslala. 
Stanovisko komise pro vědu a výzkum: komise pro VaV taktéž o směrnici jednala,             
komentář byl proděkanovi poslán. K upravené verzi nemá komise žádné výhrady. 
 
Usnesení:  AS FSI VUT v Brně schvaluje Směrnici děkana pro přijímací řízení v doktorských              
studijních programech na FSI VUT v Brně pro akademický rok 2018/2019 ve znění ze dne               
14. 12. 2017. 
Hlasování: pro: 30 pro�: 0 zdržel se: 0 
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ad 7)  Projednání Výroční zprávy o činnosti Fakulty strojního inženýrství VUT v Brně za              
rok 2016 - závěrečné usnesení 

 

Doc. Hlinka obdržel k předložené zprávě několik připomínek, které byly zapracovány, a           
upravená verze byla senátorům zaslána. 
Stanovisko Organizační a informační komise: Bc. Daňková uvedla, že připomínky Ing.           
Konečné a doc. Návrata byly zapracovány, k finální verzi nejsou námitky. 
 
Usnesení:  AS FSI schvaluje Výroční zprávu o činnos� Fakulty strojního inženýrství VUT v             
Brně za rok 2016 ve znění ze dne 14. 12. 2017. 

     Hlasování: pro: 30 pro�: 0 zdržel se: 0 
 
 
ad 8)  Informace vedení fakulty, informace z grémií 

 

Děkan: 
● V úterý proběhlo zasedání Rady pro vnitřní hodnocení kvality, byly schváleny všechny           

předložené studijní programy bez připomínek. 
● Začátek realizace mobilitních programů OP VVV byl odložen na 1. 3. 2018. 
● ČKR požádala o změnu metodiky 17+. 
● V úterý proběhlo jmenování docentů. 
● Minulý týden proběhla konference projektu SPIL. 

 
Zástupci v AS VUT: 
RNDr. Popela zaslal informace mailem  
Prof. Ště�na informoval o financování VŠ v roce 2018 na základě podkladů z EK AS VUT. 
 
 

ad 9)  Zástupce v komisi pro výběrové řízení na Ústavu matematiky 
 

Volba zástupce AS do výběrové komise na Ústavu matema�ky - odborný asistent (leden             
2018).  
Zástupce: doc. Matoušek  
Hlasování: pro: 29 pro�: 0 zdržel se: 1 
Náhradník: Ing. Klimeš 
Hlasování: pro: 29 pro�: 0 zdržel se: 1 

 
 

ad 10)  Stanovení termínu a předběžného programu příštího zasedání AS FSI 
 

Začátkem února se uskuteční schůzka Finanční komise, navrhovaný termín příš�ho          
zasedání AS je proto opro� programu posunut na  15. 2. 2018 . 
Hlasování: pro: 29 pro�: 1 zdržel se: 0 

 
Návrh programu příš�ho zasedání: 
● Předložení nového složení vědecké rady 
● Projednání návrhu proděkanů a jejich kompetencí 
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● Schválení disciplinární komise jako celku 
● Předložení pravidel pro rozdělování finančních prostředků na FSI pro rok 2018 
● Předložení Aktualizace Plánu realizace Strategického záměru vzdělávací a        

vědecké, výzkumné, vývojové a inovační, umělecké a další tvůrčí činnos� FSI VUT            
v Brně  pro rok 2018 

● Plán zasedání senátu na 1. polole� 2018 a plán předkládaných dokumentů do            
konce roku 2018 

 
Hlasování: pro: 30 pro�: 0 zdržel se: 0 
 
 
ad 11)  Různé 
 
Probíhá diskuze o studentské anketě. 
Ing. Roupec upozornil na termíny TAČRu, zájemcům poskytne bližší informace. 
 
 
 
Poté bylo zasedání ukončeno. 
 
 
Příloha: Protokol o volbě kandidáta na jmenování děkanem 
 
 
 
 
 
Verifikoval: prof. Ing. Josef Ště�na, Ph.D.         Samuel Leško  

           předseda AS FSI         předseda SK AS FSI  
 
 
 
 
 
 
 
zapsal: Brigita Rohovská 
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